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  STAV SAVEZA BAČKIH BUNJEVACA

    Reakcija na izjavu Slavena Bačića
    

  

   Delegacija Nacionalnog saveta bunjevačke nacionalne manjine 12. jula 2011. godine je bila
primljena u Skupštini Republike Srbije od strane predsednice Skupštine prof. dr Slavice
Đukić Dejanović .
Kako je zvanično objavljeno, razgovor je bio u domenu pitanja koja su potpuno normalna za
takav susret, a odnose se na pitanje položaja i prava jedne nacionalne manjine u Republici
Srbiji.
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   Komentarišući ovaj susret, Slaven Bačić, predsednik Nacionalnog saveta hrvatske
nacionalne manjine u Republici Srbiji, dao je sebi za pravo da ustvrdi, citiramo: „to je primjer da
iza projekta stvaranja umjetnog bunjevačkog naroda stoji Republika Srbija sa svojim
najeminentnijim institucijama“, te da: „očigledno je da se na toj liniji nastavlja ranija politika koju
je započeo Slobodan Milošević. Poseban element te politike je institucionalizacija Bunjevaca
kao zasebnog naroda što je naglašeno kroz standardizaciju bunjevačkog ikavskog govora, koji
se pretvarajući u poseban jezik, nastoji rashrvatiti“ – zatvoren citat (Hrvatska riječ broj 434 od
15. srpnja – jula 2011. g, strana 6).

  

Pitamo: Dokle će biti tolerisan ovakav neskriveni govor mržnje i osporavanja prava na
samobitnost u skladu sa Ustavom i Zakonom jednom narodu u Srbiji?

  

Pitamo: Dokle će biti tolerisani ovakvi istupi jednog visokog funkcionera, legitimnog zastupnika
hrvatske nacionalne manjine, kojima se otvoreno propagira asimilacija drugog naroda u
Republici Srbiji, u ovom slučaju Bunjevaca, u Hrvate?

  

Pitamo: Da li će konačno biti reakcije nadležnih organa?!

      

  

     To što se Slaven Bačić, i njemu slični, stidi jezika kojim su govorili i njegov dida, majka i
pradida i čukundida... je njegov problem, odraz njegovog obraza, i njegovo pojedinačno ljudsko
pravo da danas bude šta god hoće, ali Slaven Bačić nema pravo da, suprotno Ustavu i Zakonu
države u kojoj živi, (koja, uzgred, plaća i taj nacionalni savet čiji je predsednik, i te novine u
kojima se takvi stavovi iznose), drugima osporava pravo na lično izjašnjenje u pogledu
nacionalne pripadnosti.

  

I na kraju pitamo: Kome koristi da se vodi ovakva polemika?

  

Verujemo da u hrvatskim institucijama ima ozbiljnih i odgovornih ljudi koji će razumeti da je
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međusobno poštovanje i dijalog korisniji put i za Hrvate i za Bunjevce na ovim prostorima. Mi to
predlažemo!

  

Predsednik Saveza bačkih Bunjevaca     

  

Mirko Bajić                         
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